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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a jelenlévőket. Megállapítja, hogy a megjelent 7 fővel a 
képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja (1400 órakor). Makovinyi 
Sándor és dr. Pintér Sándor képviselő urak igazoltan vannak távol.  
A meghívóban jelzett napirendeket javasolja megtárgyalni a következő kiegészítéssel:  
- Előterjesztés Szécsény Város Önkormányzata 2013. évi közbeszerzési tervének 
végrehajtásáról 
- Előterjesztés a tornacsarnok és kiszolgáló létesítményei tervezési szerződésére 
- Előterjesztés felelős műszaki vezetői feladatok ellátására 
- Előterjesztés HISZEM Együttműködési megállapodás megkötésére 
Jelzi, hogy a lakásbérleti ügyeket, az óvodavezetői megbízás adására vonatkozó 
előterjesztést, valamint önkormányzati kitüntető díj, a „Szécsény Város Díszpolgára” 
cím adományozására vonatkozó javaslatot zárt ülésen tárgyalja a képviselő-testület.  
Kérdezi képviselőtársait, hogy az egyebek napirend keretében kíván-e valaki szólni. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Az I. világháborús emlékművel kapcsolatban szeretne majd szólni, és javaslatot tenni 
annak felújítására.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A Herminán lévő illegális hulladéklerakóval kapcsolatos gondokat szeretné elmondani 
az egyebek keretében. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, kéri, hogy aki a napirendet az elhangzottak 
szerint elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
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Napirend: 
 
1. Előterjesztés az önkormányzat 2014. évi költségvetési rendeletének módosítására 
2. Előterjesztés az önkormányzat képviselő-testületének 2014. II. félévi munkatervére 
3. Előterjesztés Szécsény város közvilágításának szerződéskötésére 
4. Előterjesztés az óvodavezetői álláshelyre kiírt pályázatról 
5. Előterjesztés a 2014. évi közbeszerzési terv módosítására 
6. Előterjesztés Start-munka programhoz kapcsolódó közbeszerzési ajánlattételi 

felhívásra 
7. Előterjesztés Zsigmond Tibor és Zsigmond Tiborné ingatlan felajánlási kérelméről 
8. Előterjesztés Kolumbán Bernadett címerhasználati kérelméről  
9. Előterjesztés Szécsény Város Önkormányzata 2013. évi közbeszerzési tervének 

végrehajtásáról 
10. Előterjesztés a tornacsarnok és kiszolgáló létesítményei tervezési szerződésére 
11. Előterjesztés felelős műszaki vezetői feladatok ellátására 
12. Előterjesztés HISZEM Együttműködési megállapodás megkötésére 
13. Egyebek: Képviselői javaslatok, felvetések  

13.1. Javaslat az I. világháborús emlékmű felújítására 
13.2. Képviselői bejelentés a Herminán lévő illegális hulladéklerakóval 
kapcsolatban 

 
 
Napirend előtt: 
-  Tájékoztató a legutóbbi soros ülés óta történt eseményekről, a meghozott 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Stayer László polgármester 

„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi, munkaterv szerinti ülésünket, 2014. május 29-én tartottuk, a fontosabb 
tárgyalásokról, eseményekről az alábbi tájékoztatást adom: 
- Május 30-án és 31-én az Ipoly-menti Palócok Térségfejlesztő Egyesülete helyi 
termékek nemzetközi vásárát és kiállítását rendezte itt városunkban. Nagysikerű 
rendezvény volt, ezen többen is részt vettünk képviselőtársaimmal egyetemben. 
Gratulálunk a szervezőknek! Ebből a Közművelődési Kft-nk is kivette a részét, és 
természetesen köszönjük az Ipoly-menti Palócok Térségfejlesztő Egyesületének is, hogy 
ilyen rangos rendezvényt hozott Szécsénybe. 
- Június 2-án a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ köszöntötte a pedagógusokat. 
Ezen a rendezvényen jegyző úr társaságában jómagam is részt vettem. 
- Június 4-én, Balassagyarmaton vehettük át a Közép-Duna-völgyi Vízügyi 
Igazgatóság által elkészített, Szécsény város vízrendezési tervét. Ezt követően a Páter 
Bárkányi János Katolikus Óvoda ballagásán vettem részt, majd valamennyien 
megemlékeztünk az Összetartozás napja alkalmából a Trianoni emlékműnél. 
- Június 5-én Budapesten jártam, a reméljük rövidesen megépülő sportcsarnokunkkal 
kapcsolatban tartottunk egy egyeztető tárgyalást. 
- Június 7-én és 8-án a Pünkösd napi férfi zarándoklaton jegyző úrral együtt vettünk 
részt, és imádkoztunk városunkért és lakóiért is. 
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- Június 9-én a Ferences Betánia Idősek Otthona kápolnájának szentelésén vettünk 
részt.  
- Június 10-én az Ipoly-völgye EGTC alakuló ülés volt Ludányhalásziban. Ezzel 
kapcsolatban majd egy későbbi időpontban egy részletesebb tájékoztatást fogok adni 
képviselőtársaim felé. Nem akartam most erre a testületi ülésre behozni, mert egy picit 
nagyobb előkészítést igényel, de majd amúgy is lesznek aktuális témáink, amik még 
egy, a nyári szünet előtti rendkívüli testületi ülés összehívását indokolják, úgy 
gondolom, hogy akkorra már megfelelően előkészítve be tudjuk hozni. 
- Június 12-én sűrű nap volt. Először a Szécsényi Szennyvíz - Agglomerációs 
Önkormányzati Társulás, majd az Észak-Nógrádi Víziközmű-kezelő Önkormányzati 
Társulás tartotta taggyűlését, melyeken képviseltem önkormányzatunkat. 
- Június 13-án, báró Lipthay Béla halálának 45. évfordulója alkalmából tartott 
emléknapon vettünk részt a múzeumban. Nagyon felemelő esemény volt, zsúfolásig 
megtelt a múzeum nagyterme.   
- Június 14-én, a Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és 
Gimnázium nyolcadikosainak ballagási ünnepségén vettünk részt jegyző úrral. Sajnos 
ugyanebben az időpontban volt a II. Rákóczi Ferenc iskolában is a ballagás, így azon 
csak lélekben tudtunk részt venni. 
- Június 15-én a zsidótemetőben tartott megemlékezésen vettünk részt, a Szécsényből 
elhurcolt áldozatok emlékének adóztunk. Ezt követően egy új színfolt jelent meg a 
város kulturális életében, reméljük, hogy lesz hagyománya, a Serházkerti Utcafeszt 
rendezvényük, úgymond várakozást felülmúlóan sikerült. Nagyon jó kezdeményezésnek 
tartom. Élettel telt meg az a városrész. Sokan most jártak először életükben azon a 
részen, és úgy gondolom, hogy élményekkel gazdagodtak. Nagyon jó a visszhangja a 
város lakossága körében. Köszönjük a szervezők munkáját, nagyon nagy feladat volt 
ezt előkészíteni és lebonyolítani. Zökkenőmentesen működött minden, és nagyon 
köszönöm azoknak az ott lakóknak az együttműködését ebben a programban, akik 
kapcsolódtak vendéglátással. A kertjükben fogadtak városlakókat bográcsokkal, enni 
esetleg innivalóval. Tényleg szívhez szóló, családias rendezvény volt, körülbelül ezer 
ember látogatott el oda. 
- Június 18-án az épülőfélben lévő szécsényi szennyvíztisztító telep sajtónyilvános 
tájékoztatóján vettem részt, ahol a sajtótájékoztatót követően megtekinthettük a 
helyszínt is. Javában folyt a beruházás, közel másfélmilliárdos beruházásról van szó, 
amely hosszú időre megoldja a már-már azért jelentkező problémákat a 
szennyvíztisztítás terén.  
Még ezen a napon Ráróspusztára látogattam, ahol a „Példakép” tábor immár 
harmadik alkalommal került megrendezésre. Ott városunk nevében adtam ajándékot 
egyrészt a gyerekeknek, másrészt az idelátogató vendégeknek. Ezt a tábort a Hanns-
Seidel-Alapítvány támogatja. Ők is hoztak Németországból diákokat, aki egy kicsit 
megismerhették ezeket a hátrányos helyzetű gyermekeket, akik egyébként rendkívül 
nyitottan fogadtak minket, nagyon felemelő élmény volt. Számomra az tanulság, hogy 
nagyon fontos az, hogy ezek a gyerekek szeretetett kapjanak, mert akkor megnyílnak és 
akkor szeretet is tudnak adni. Reméljük, hogy még többen hozzájutnak ehhez a 
lehetőséghez, amit ki kell érdemelni, a tanév folyamán azért jól kell viselkedniük, jól 
kell tanulniuk. Egy jutalom tulajdonképpen ezeknek a gyerekeknek, de meg is hálálták.  
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- Június 19-én a Kelet-Nógrádi Hulladékrekultivációs Társulás társulási ülésén vettem 
részt, szintén egy sajtótájékoztató volt Salgótarjánban. Ugyanebben az időben volt a  
katolikus iskola tanévzáró ünnepsége, amelyen alpolgármester asszony és Smelkó 
István képviselő úr képviselte önkormányzatunkat. A Szécsény Ért-Ékes Alapítvány 
nevében még díjakkal is jutalmaztuk rendhagyó módon nemcsak a jól teljesítő 
diákokat, hanem pedagógusokat és adminisztratív dolgozókat is elismert az alapítvány, 
az elmúlt évben nyújtott teljesítményért.   
- Június 21-én, szombaton, Pösténypusztán egy ad hoc összeszervezett falunap zajlott, 
ami szintén egy óriási élmény volt megjelentek számára. Nagyon sokan részt vettek a 
faluból, és megmutatták azt, hogy ott is egy igen is élő közösség van. Mindenféle 
különösebb produkció jelenléte nélkül is, egy nagyon tartalmas programot szerveztek. 
Önkormányzatunk, mivel a sertéstelepről már levágásra kerültek állatok, onnan tudta 
tizenöt kilogramm hússal megtámogatni a rendezvényt, amiből nagyon finom gulyást 
főztek a helyiek. De sportoltak, sorversenyeket, játékos vetélkedőket szerveztek a 
gyerekeknek. Éppen a mai napon kérdeztem rá egy pöstényi lakosra, hogy mikor 
végeztek, azt mondta, hogy még késő este is játszottak, bújócskáztak a faluban, 
úgyhogy nagyon jó hangulatú volt a rendezvény. Reméljük, hogy már tényleg ott is 
megindult a közösségi élet.  
Ugyanezen a napon Szécsénykovácsiba, testvértelepülésünkre is kilátogattunk, Smelkó 
István képviselő úr egy kicsit hosszabb időt töltött kint. Jómagam az egyik 
versenyszámnál Szécsény város díjait adtam át. Az Ipoly-kupa díjugrató 
lovasversenyen volt, ahol az egyik kategóriában díjaztunk, és több serleget tudtunk 
átadni a város nevében.   
Még ezen a napon tartottuk Szécsényben a Múzeumok Éjszakája rendezvénysorozatot. 
Ez több rendezvényből álló esemény volt, néptánc-gála, tűztánc, koncert, lézer-show, 
illetve éjszaka félegykor ment el az utolsó látogató a múzeumból. Körülbelül nyolcszáz 
látogató tekintette meg a múzeumot, egy kicsit rendhagyó módon. Nagyon sikeres 
rendezvény volt, szívből gratulálunk valamennyi szervezőnek.  
- Június 23-án és a mai nap folyamán bizottsági üléseket tartottunk, ami testületi ülést 
előkészítendő.  
- Illetve még a mai napon Vácott voltam a zsidótemetőben holokauszt megemlékezésen. 
A Duna - Ipoly - Galga menti települések elhurcolt zsidó áldozatainak emlékére tartott 
megemlékezésen vettem részt.  
 

Tájékoztatom továbbá tisztelt Képviselőtársaimat, hogy a május 29-én tartott testületi 
ülésen hozott határozatok végrehajtására a szükséges intézkedéseket megtettük.  
Kérem a tájékoztató elfogadását! 
 
Kérdezem képviselőtársaimat, hogy van-e esetleg valakinek még kiegészítése.” 

Borda Tamás képviselő 

„Szeretném megköszönni polgármester úrnak, illetve a szervezőknek, hogy négy 
csodálatos napot tölthettünk tizenöt tanulóval, Szécsény testvérvárosában, 
Niepolomicén. A pápai útvonalat jártuk végig, azóta is a gyerekek ezt mesélik. Az ő 
köszönetüket is szeretném tolmácsolni polgármester úr és a képviselő-testület felé. 
Kiemelném a tolmácsként velünk tartó Bátori Halina nem kis munkáját, amit ott velünk 
és értünk végzett. Köszönjük szépen még egyszer!” 
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Stayer László polgármester 

Önkormányzatunk az utazáshoz járult hozzá. Bocsánat, ha már a katolikus iskolánál 
tartunk, még egy fontos esemény volt a tedeumon, a tanévzáró misén egy óriási 
meglepetést kapott ajándékként az iskola, egy pápai áldást Ferenc pápától. Úgyhogy 
gondolnak és vigyáznak ránk. Köszönöm szépen!” 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette.  
 
 
1. Előterjesztés az önkormányzat 2014. évi költségvetési rendeletének 

módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László 

 

Stayer László polgármester 

A 2014. évi költségvetési rendelet első módosítására készült az előterjesztés. Indoka, 
hogy a bevételi és a kiadási főösszege 191.875 E Ft-tal nő, így 1.147.497 E Ft-ra 
változik. A növekedés elsősorban pályázati bevételek és kiadások kapcsán keletkezett. 
Az előterjesztést, mely részletesen tartalmazza a változás számadatait, a képviselők 
időben megkapták, reméli sikerült mindenkinek áttanulmányozni. A rendelet 
módosítására vonatkozó javaslatot a Pénzügyi Bizottság előzetesen megtárgyalta, kéri 
a bizottság elnökét, hogy ismertesse javaslatukat. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja a rendeletmódosítás elfogadását a 
képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye az előterjesztéssel kapcsolatban.  
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott rendelettervezetet 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
9/2014.(VI.25.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2014. évi költségvetésérıl szóló 
1/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés f) 
pontjában megfogalmazott eredeti jogalkotói hatáskörében eljárva, a köztársasági 
megbízottak, valamint egyes centrális alárendeltségű szervek feladat- és hatásköreiről szóló 
1991. évi XX. törvény 138. § (1) bekezdésének b) pontjában meghatározott feladatkörében 
eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. § 
Szécsény Város Önkormányzata 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014.(II.05.) 
önkormányzati rendelet 5. § (1)-(4) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

 
„(1) Az önkormányzat 2014. évi költségvetését 1 147 497 E Ft bevétellel, 1 147 497 E Ft 
kiadással állapítja meg. Ezen belül: 
             

 
A működési 

célú 

A 
felhalmozási 

célú 
Összesen 

tárgyévi költségvetési kiadási főösszeg  840 937 119 488 1 147 497 
tárgyévi költségvetési bevételi főösszeg 847 682 197 807 1 147 497 
tárgyévi költségvetési hiány összeg 0 0 0 
előző évi pénzmaradvány igénybevétele 19 053 10 907 29 960 
finanszírozási célú műveletek kiadása 94 717 92 355 187 072 
finanszírozási célú műveletek bevétele 0 0 0 
likviditási hitellel fedezett hiány összege 0 0 0 
finanszírozási célú műveletek egyenlege 94 717 10 907 187 072 
kiadási főösszege 935 654 211 843 1 147 497 
bevételi főösszege 847 682 299 815 1 147 497 

E Ft.” 
 
„(2) A képviselő-testület a Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatal 2014. évi költségvetését  
 146 543 E Ft bevétellel 
 146 543 E Ft kiadással 
a kiadási előirányzaton belül: 

- a működési célú kiadást   146 097 E Ft 
• a személyi juttatásokat 16 760 E Ft 
• a munkaadókat terhelő járulékokat 19 191 E Ft 
• a dologi kiadásokat 42 322 E Ft 
• működési célú pénzeszközátadást 
• az ellátottak juttatásait 

4 530 E Ft 
14 639 E Ft 

- a felhalmozási célú kiadást   446 E Ft 
összegben hagyja jóvá.” 
 
„(3) A képviselő-testület a Szécsényi Cseperedő Óvoda és bölcsőde 2014. évi költségvetését  
 24 746 E Ft bevétellel 
 24 746  E Ft kiadással 
a kiadási előirányzaton belül: 

• a személyi juttatásokat 18 049 E Ft 
• a munkaadókat terhelő járulékokat 4 871 E Ft 
• a dologi kiadásokat 1 826 E Ft 

összegben hagyja jóvá.” 
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„(4)  A képviselő-testület a Kubinyi Ferenc Múzeum és Krúdy Gyula Könyvtár 2014. évi 
költségvetését  

 49 247 E Ft bevétellel 
 49 247 E Ft kiadással 
a kiadási előirányzaton belül: 

• a személyi juttatásokat 24 234 E Ft 
• a munkaadót terhelő járulékokat 6 630 E Ft 
• a dologi kiadásokat 18 252 E Ft 

összegben hagyja jóvá.” 
 

2. § 
(1) A költségvetési rendelet 1. melléklete helyébe az 1. melléklet lép. 
(2) A költségvetési rendelet 2. melléklete helyébe a 2. melléklet lép. 
(3) A költségvetési rendelet 3. melléklete helyébe a 3. melléklet lép. 
(4) A költségvetési rendelet 5. melléklete helyébe a 4. melléklet lép. 
(5) A költségvetési rendelet 7. melléklete helyébe az 5. melléklet lép. 
(6) A költségvetési rendelet 8. melléklete helyébe a 6. melléklet lép. 
(7) A költségvetési rendelet 9. melléklete helyébe a 7. melléklet lép. 
(8) A költségvetési rendelet 10. melléklete helyébe a 8. melléklet lép. 
(9) A költségvetési rendelet 15. melléklete helyébe a 9. melléklet lép. 
 

3. § 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
 
Szécsény, 2014. június 24. 
 

Stayer László s.k. 
polgármester 

Dr. Bagó József s.k. 
jegyző 

A rendelet mellékletei a jegyzőkönyv 1.sz. melléklete. 

Fenti rendelet 2014. június 25-én kihirdetésre került. 
 
 
2. Előterjesztés az önkormányzat képviselő-testületének 2014. II. félévi 

munkatervére 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az önkormányzat szervezeti és működési szabályzatának 26. §-a szerint a képviselő-
testület rendes üléseit féléves munkaterv szerint tartja. A munkaterv tervezete 
elkészült, a benne szereplő napirendeket, az időközben felmerülő aktuális 
előterjesztésekkel, az ülés összehívásakor a meghívóban kiegészítjük. Mivel a 
képviselő-testület számára is fontos kérdés, az elmúlt évhez hasonlóan, az augusztusi 
ülésre tájékoztatót szeretne kérni a városban működő oktatási intézmények 
tanévkezdéséről. Kérdezi képviselőtársait, hogy van- valakinek kérdése, észrevételi az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki e szerint elfogadja a II. félévi munkatervet, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a rendelettervezetet elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
103/2014.(VI. 24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2014. II. félévi 
munkatervét a határozat melléklete szerint elfogadja. 
Megbízza a polgármestert, hogy a munkatervben foglaltakról 
tájékoztassa a képviselő-testület munkájának előkészítésében 
érdekelteket. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 2.sz. melléklete. 
 
 
3. Előterjesztés Szécsény város közvilágításának szerződéskötésére 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Jelenleg az ÉMÁSZ látja el a város közvilágításának karbantartását a „csillagfény” 
csomagban megkötött határozatlan idejű szerződés alapján. A szerződés 60 napos 
felmondási időt tartalmaz. Költségmegtakarítás miatt árajánlatot kértünk be a feladat 
2015. január 1-től történő ellátásra, három arra jogosult szolgáltatótól. Két szolgáltató 
cég küldött ajánlatot, amelyek közül a GAMMA-KOLOR Kft. ajánlata a kedvezőbb. 
Amennyibe a képviselő-testület az ajánlatot elfogadja, akkor az új szerződéssel a 
régihez képest 1.198.165 forint megtakarítást tudnánk elérni egy év alatt. Javasolja, 
hogy a képviselő-testület döntsön emellett a cég mellett. 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat 
javaslatuk ismertetésére.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság támogatja ezt a konstrukciót, és javasolja a képviselő-testületnek 
a határozati javaslatok elfogadását.  
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Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Véleménye, hogy teljesen jó dolog, hogy egy éves szerződéseket köt az önkormányzat, 
szabadon lehet már kereskedni mindennel, és végre kevesebbet fizetünk mindenért, és 
ha pár millió forint összejön, az már nagyon jó dolog. Jó lenne, ha ez a továbbiakban is 
így menne, reméljük, hogy még sikerült lefaragni ezekből az összegekből.  

Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 

Tájékoztatást ad arról, hogy az energiavásárlásnál is áttért már az önkormányzat más 
szolgáltatóra, most a karbantartási szerződés került sorra. Folyamatban van az, hogy az 
önkormányzat bérli az úgynevezett aktív elemeket, magát a lámpatesteket, és ezért 
nagyon jelentős bérleti díjat fizetünk az ÉMÁSZ részére. A most kedvezőbb ajánlatot 
tevő vállalkozóval arról is tárgyaltak, hogy mi lenne annak a módja, hogy ezeket a 
lámpatesteket az önkormányzat visszavásárolja, és hogyha lesz konkrét javaslat arra az 
ÉMÁSZ-tól, hogy milyen összegért lehetne visszavásárolható, számításaik szerint 
nagyságrendileg egy-másfél év bérleti díjnak az áráért visszavásárolnánk, és akkor ott 
is megtakarítást fogunk tudni elérni. Ez van most újabb előkészítés alatt, ha lesz hozzá 
megfelelő ajánlat, akkor a testület elé fog kerülni, és akkor tudunk majd a talán 
legdrágább szolgáltatótól végleg elérni.   

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Úgy hangzott el, hogy visszavásárolnánk a lámpatesteket. Kérdése, hogy ezek 
korábban a miénk voltak, csak eladtuk?  

Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 

Nem, hanem amikor például a vízmű vagyon visszakerült az önkormányzat 
tulajdonába, akkor azok a közvilágítási elemek az ÉMÁSZ tulajdonába kerültek, 
amelyet tulajdonképpen egy szerződés keretében folyamatosan bérleti költség terhel, 
és ez csak majdnem egy ilyen megszokás alapon van, mert érdeklődött, és más város 
nem is fizetett eddig, és úgy is jó volt, viszont nekünk erre szerződésünk van, és ez 
milliós nagyságrendű összeg éves szinten. Azt az információt kapta, hogy 
megkeresésünkre az ÉMÁSZ köteles egy bizonyos áron visszaadni, ami a főkönyvi 
nyilvántartási árhoz is lehet közelítő, de számításaink szerint legfeljebb egy éves 
bérleti díj összegével várható, hogy meg tudjuk ezt oldani. Már több hete megkerestük 
ezzel kapcsolatban az ÉMÁSZ-t, de erre még nem kaptunk választ.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Úgy tudja, hogy a cég ingyen kapta meg a lámpákat. 

Varga Béla képviselő 

Egyetért alpolgármester asszony és a képviselő úr felvetésével, már pontosan itt az 
ideje, hogy ezeket a monopolhelyzetben lévő multi cégeket, akik eddig is csak 
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élősködtek az önkormányzat nyakán, és busás hasznot húztak belőle, végre most már 
elkezdjük rendbe tenni. Külön öröm, hogy a pénzügyi osztályvezető asszony ezt így 
karakánul kézbe vette, és ezeket a vad hajtásokat nyesegeti le. Javasolja, hogy minden 
egyes ilyen szerződést majd érdemes lenne átnézni tételesen, mert biztos vannak még 
ilyen helyek, ahol lehetne spórolni.  
Ez a szerződés pedig egyértelműen előny a városnak, hogyha éves szinten egymillió 
forintot megtakarítunk vele, és ha még, amit osztályvezető asszony elmondott, plusz 
be fog jönni, akkor ez csak a város előnyére válhat. Maximálisan támogatja az 
előterjesztést. 

Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 

Még annyit szeretne elmondani, hogy polgármester úr hozta az ajánlatot ezzel a 
vállalkozóval, és utána kezdték meg a tárgyalásokat. 

Stayer László polgármester 

Valóban ez a vállalkozó kereste meg az ajánlattal, és így rajta keresztül jött be, de 
azért osztályvezető asszonynak elévülhetetlen érdemei vannak, hogy ilyen pénzeket 
meg tudunk majd takarítani. Ezúton is megköszöni osztályvezető asszony áldozatos 
munkáját, és a jegyző úrnak is köszönetet mond az előkészítésben végzett munkájáért. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, először a karbantartási szerződés 
felmondására vonatkozó, előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslat bocsátja 
szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
104/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy Szécsény város közvilágításának az ÉMÁSZ 
Nyrt-vel „csillagfény” csomagban megkötött karbantartási szerződését 
2014. december 31-vel felmondja.  
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Ezek után szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő, új karbantartási szerződés 
megkötésére vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 



 11 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
105/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a GAMMA-KOLOR Kft-vel (1054 Budapest, 
Alkotmány utca 10. 3/28.) - az ajánlatában szereplő 184,5 Ft/db/ hó + 
áfa összegben – közvilágítás karbantartás tárgyában a szerződést 
megkösse.  
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
4. Előterjesztés az óvodavezetői álláshelyre kiírt pályázatról 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A 2013/2014-es nevelési évet önkormányzati fenntartású intézményként kezdte a 
Szécsényi Cseperedő Óvoda és Bölcsőde. Akkor kiírtuk az óvodavezetői pályázatot, 
amire nem érkezett pályázat, így az óvoda dolgozóját, Mender Andrea Máriát bíztuk 
meg a feladat ellátására, amely megbízás 2014. augusztus 15-én lejár. A képviselő-
testület időben újra meghirdette az álláshelyet a 200/2013.(VIII.27.) számú 
határozatával, a benyújtás határideje 2014. április 30-a volt, de addig nem érkezett 
egyetlen egy pályázat sem, ezért javasolja, hogy a képviselő-testület nyilvánítsa 
eredménytelennek ezt a pályázatot is, és bízza meg a jegyzőt, hogy a jogszabályi 
előírásoknak megfelelően az új pályázati kiírást készítse el, és terjessze a képviselő-
testület elé.  
Az előterjesztést megtárgyalta az oktatási bizottság is, kéri elnök urat, hogy ismertesse 
javaslatukat. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek 
az előterjesztést.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra 
bocsátja az óvodavezetői pályázat elbírálására vonatkozó, előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
106/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
Cseperedő Óvoda és Bölcsőde óvodavezetői pályázati eljárást – a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv. 20/A. §-a, 
valamint a 138/1992.(X.8.) Korm. rendelet - a közalkalmazottakról 
szóló 1992. évi XXXIII. törvény végrehajtásáról a közoktatási 
intézményekben - 5. § (16) bekezdése alapján – eredménytelennek 
nyilvánítja, mivel pályázat nem érkezett.  
A képviselő-testület megbízza a jegyzőt, hogy a jogszabályi 
előírásoknak megfelelően készítse el Szécsényi Cseperedő Óvoda és 
Bölcsőde óvodavezetői álláshelyre a pályázati kiírást, és a decemberi 
ülésen terjessze a képviselő-testület elé.  
 
Határidő: azonnal, illetve rendelkező rész szerint 
Felelős: Polgármester 

Jegyző 
 
 
5. Előterjesztés a 2014. évi közbeszerzési terv módosítására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek. 

Dr. Bagó József jegyző 

A képviselő-testület a 2014. évi közbeszerzési tervet a 22/2014.(II.25.) határozatával 
hagyta jóvá. A közbeszerzési terv nyilvános, ezért a város honlapján elérhetővé kell 
tenni és a helyben szokásos módon történő kihirdetéséről is gondoskodni kell, 
valamint az ajánlatkérőnek legalább öt évig meg kell őriznie. A közbeszerzési tervet a 
Start-munka program keretében megvalósuló közbeszerzéssel szükséges kiegészíteni, 
ezt tartalmazza az előterjesztés. Kéri a képviselő-testületet a módosított közbeszerzési 
terv elfogadására.  

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, 
hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztés elfogadását egyhangúlag javasolja a képviselő-
testületnek.  
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Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, 
véleménye az előterjesztéssel összefüggésben.  
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot bocsátja 
szavazásra, és kéri, hogy aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
107/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szécsény Város 
Önkormányzatának 2014. évi közbeszerzési tervének módosítását az 
előterjesztés melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen a terv megjelentetéséről a 
város hivatalos honlapján. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 3.sz. melléklete 
 
 
6. Előterjesztés Start-munka programhoz kapcsolódó közbeszerzési ajánlattételi 

felhívásra 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Megkéri jegyző urat, hogy néhány szóval egészítse ki az írásos előterjesztést.  

Dr. Bagó József jegyző 

A Start-munka program keretében már megbízta a képviselő-testület a Tarjánmix Kft-
t, hogy készítse elő a közbeszerzést az önkormányzati lakások felújításához szükséges 
építőanyag beszerzése és szállítása, valamint a csarnok beszerzése, szállítása és 
szerelése tárgyú eljárásban. Mivel egyszerűsíteni kívánjuk az eljárást, és meghívásos 
eljárást szeretnénk lefolytatni, két részre kell bontani a közbeszerzést, s ezzel lehetőség 
nyílik szécsényi vállalkozástól is ajánlatot kérni. Az előterjesztés tartalmazza, hogy a 
két eljárásban mely cégeknek szeretnénk megküldeni az ajánlattételi felhívást.  
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Stayer László polgármester 

Köszöni a tájékoztatót, és kéri a Pénzügyi Bizottság javaslatának ismertetését. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság a két határozati javaslat elfogadását egyhangúlag javasolja a 
képviselő-testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye. 

Varga Béla képviselő 

Örül annak, és köszöni, hogy így szécsényi cégek is kapnak meghívást az eljárásban, 
mert vannak olyan vállalkozások, amelyek megfelelnek a feltételeknek. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatokat bocsátja szavazásra. Először az építőanyag beszerzése és 
szállítása tárgyú, hirdetmény nélküli egyszerű közbeszerzési eljárásra vonatkozó 
javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, hogy aki elfogadja igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
108/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kistérségi 
STARTMUNKA mintaprogram „Téli és egyéb értékteremtő 
közfoglalkoztatási programelem” pályázat keretében megvalósuló a 
NO-06M/01/6566-4/2014. számú hatósági szerződés szerinti Szécsény 
Város Önkormányzata STARTMUNKA mintaprogram 
megvalósulásához szükséges építőanyag beszerzése és szállítása 
tárgyú Kbt. 122/A §-a alapján hirdetmény nélküli  egyszerű 
közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását a határozat melléklete 
szerint jóváhagyja. 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az alábbi cégek 
részére küldje meg az ajánlattételi felhívást: 
TVG Trade Bt. 3100 Salgótarján, Gorkij Krt 62-64. 
Nógrádker Zrt. 3100 Salgótarján, Rákóczi út 38. 
JUSZT-BAU Kft. 3170 Szécsény, Bercsényi út 11. 
Ezzel egyidejűleg hatályon kívül helyezi a 101/2014.(V.29.) határozat 
azon részét, ahol az ajánlattételi felhívás megküldésére kijelölt cégek 
szerepelnek.  
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Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester  

 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a csarnok beszerzése, szállítása és szerelése tárgyú, hirdetmény 
nélküli egyszerű közbeszerzési eljárásra vonatkozó, előterjesztésben megfogalmazott 
javaslatot, és kéri, hogy aki elfogadja igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
109/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kistérségi 
STARTMUNKA mintaprogram „Téli és egyéb értékteremtő 
közfoglalkoztatási programelem” pályázat keretében megvalósuló a 
NO-06M/01/6566-4/2014. számú hatósági szerződés szerinti Szécsény 
Város Önkormányzata STARTMUNKA mintaprogram 
megvalósulásához szükséges csarnok beszerzése, szállítása és 
szerelése tárgyú Kbt. 122/A §-a alapján hirdetmény nélküli egyszerű 
közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását a határozat melléklete 
szerint jóváhagyja. 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az alábbi cégek 
részére küldje meg az ajánlattételi felhívást: 
Silver 2009 Kft. 3182 Karancslapujtő, Orgona út 10. 
JUSZT-BAU Kft. 3170 Szécsény, Bercsényi út 11. 
NILAX Bau Kft. 1156 Budapest, Sárfű út 3. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester  

 
 
7. Előterjesztés Zsigmond Tibor és Zsigmond Tiborné ingatlan felajánlási 

kérelméről 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Zsigmond Tibor és Zsigmond Tiborné azzal a kérelemmel fordultak a képviselő-
testülethez, hogy a tulajdonukban lévő 1379 hrsz-ú 214 m2 területű és a 1380 hrsz-ú 
274 m2 területű ingatlanjaikat az önkormányzat 300 Ft/m2 áron vásárolja meg. Az 
ajánlat megtételére az inspirálta őket, hogy önkormányzatunk az ingatlan közelében 
már több területet megvásárolt. Amennyiben a testület a felajánlást elfogadja, úgy 
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ezzel a területtel együtt 3.838 m2-re növekszik az önkormányzat tulajdona ebben a 
táblában. A felajánlott ingatlanon egyelőre mezőgazdasági tevékenységet szeretnénk 
folytatni, aztán később más célra is lehetne használni a területet, hiszen a város 
rendezési tervében ott akár építési telkek kialakítása is szóba jöhet, de ez egy későbbi 
lehetősége lesz a városnak. Javasolja, hogy a felajánlott ingatlant a tulajdonos által 
meghatározott értéken, összesen 146.400 Ft-ért vásárolják meg. 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat a 
bizottság javaslatának ismertetésére.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztés elfogadását egyhangúlag javasolja a képviselő-
testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs más javaslat, az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
110/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Zsigmond 
Tibor és Zsigmond Tiborné (3170 Szécsény, Gábor Áron út 6/B. 
III/1.) tulajdonosok által felajánlott Szécsény belterület 1379 hrsz-ú 
214 m2 területű és a 1380 hrsz-ú 274 m2 területű ingatlanokat 146.400 
Ft vételárért megvásárolja.  
A tulajdonjog átruházásával kapcsolatos költségeket az önkormányzat 
viseli. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 
 

 
8. Előterjesztés Kolumbán Bernadett címerhasználati kérelméről  

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
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Stayer László polgármester 

Nemrégen megnyílt a Házi Bolt a Kézművesházban. Újabb szécsényi kézműves, 
Kolumbán Bernadett szeretné ott árulni a portékáit. A fából készített ajándéktárgyakat 
népi ornamentikával díszíti, amelyeken Szécsény város nevét és címerét is szeretné 
használni, ezért fordult kérelemmel a képviselő-testülethez, hogy ezt térítésmentesen 
engedélyezzük számára.  
A kérelmet előzetesen megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat a bizottság 
javaslatának ismertetésére.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztés elfogadását egyhangúlag javasolja a képviselő-
testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Örül neki, hogy van egy ilyen kézműves a városban, aki ilyen ügyesen dolgozik. 
Javasolja a kérelem teljesítését.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
111/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete engedélyezi 
Kolumbán Bernadett kézművesnek (3170 Szécsény, Mindszenty 
József tér 5/A.), hogy az általa készített kézműves termékeken, 
ajándéktárgyakon, Szécsény város nevét és címerét térítésmentesen 
használja.   
A képviselő-testület a név- és címerhasználatot határozatlan időre, 
illetve legfeljebb a vállalkozása működési idejéig engedélyezi. A 
jogosult haladéktalanul köteles az engedélyt érintő körülményeiben 
beállott változást Szécsény Város Önkormányzatának bejelenteni. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 
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9. Előterjesztés Szécsény Város Önkormányzata 2013. évi közbeszerzési tervének 
végrehajtásáról 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 
 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, jegyző úrnak. 

Dr. Bagó József jegyző 

Az elmúlt éven nyolc közbeszerzési eljárást bonyolítottunk le, melyben huszonnégy 
ajánlatot kértünk, a szerződések száma nyolc volt, és az összérték 214.102.306 Ft+áfa 
összegben valósult meg. A közbeszerzési eljárásokból három a Start-munka 
programhoz kötődött, három az ÉMOP-os „Társadalmi reintegráció Szécsényben” 
tárgyú projekthez, egy a Sas út 1. szám alatti Civilek Háza felújítása tárgyú építési 
beruházáshoz, valamint egy az óvodaépület napelemekkel történő ellátására vonatkozó 
pályázathoz. Az előterjesztés részletes tájékoztatót tartalmaz az eljárásokról. 
Valamennyi közbeszerzés nemzeti eljárásrendben zajlott, mely az ajánlattételi felhívás 
közzétételével, illetve a beszerzés értékétől függően közvetlen megküldéssel indult, a 
közbeszerzésekről szóló törvény alapján tárgyalásos, vagy tárgyalás nélküli eljárásban. 
Az eredményes közbeszerzési eljárások mindegyike lezárult a szerződéskötéssel. 
Jogorvoslati eljárásra egyik esetben sem került sor. 
Kéri a tisztelt Képviselő-testületet, hogy a 2013. évi közbeszerzésekről szóló 
beszámolót fogadja el. 

Stayer László polgármester 

Köszöni a tájékoztatást. Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri 
elnök urat a bizottság javaslatának ismertetésére.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztés elfogadását egyhangúlag javasolja a képviselő-
testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs hozzászóló, az előterjesztésben megfogalmazott határozati 
javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
112/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szécsény Város 
Önkormányzatának 2013. évi közbeszerzési eljárásokról készült 
beszámolót és éves statisztikai összegzést jóváhagyja.  
Felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen a 2013 évi 
közbeszerzésekről szóló beszámoló és a statisztikai összegzés 
megjelentetéséről. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

Beszámoló a jegyzőkönyv 4.sz. melléklete 

 
10. Előterjesztés a tornacsarnok és kiszolgáló létesítményei tervezési szerződésére 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Mint már korábban is elmondta, folyamatosan zajlanak az egyeztetések egyrészt a 
kormánybiztos úrral, másrészt Borik Albert úrral a tervek előkészítésével 
kapcsolatban. Szeretne tájékoztatást adni arról, hogy mi az, amiben változás van az 
első verzióhoz képest. Annak idején, amikor a budapesti tájékoztatón volt, úgy indult a 
dolog, hogy egy 30x25 méteres tornatermet kap Szécsény, és ehhez kell 25 %-os 
önerő. Úgy gondolnánk, hogy egy rendes, nemzetközi méretű küzdőteret szeretnénk, 
ha tornaterem, akkor nevezzük annak, de mi inkább sportcsarnoknak hívjuk, és erre 
kerestünk megoldást. Úgy néz ki, hogy sikerül is megtalálni ezt a megoldást, 
mégpedig úgy, hogy a meglévő infrastrukturális lehetőségeinket is kihasználjuk. Ez azt 
jelentené, hogy a Rákóczi út 90. szám alatt lévő, jelenleg a II. Rákóczi Ferenc 
iskolának helyt adó ingatlan salakos pályájára tudnánk rátenni egy nemzetközi méretű, 
20x40 méteres küzdőtérrel rendelkező csarnokot, viszont amit meg tudnánk spórolni, 
az az lenne, hogy a kiszolgáló létesítményeit egyrészt az iskolaépületben már meglévő 
öltözőblokkok felhasználásával oldanánk meg, és egy úgynevezett nyaktaggal kötnénk 
össze a két épületet. Ez lenne az iskolások által használt rész, illetve az 
odalátogatóknak, a rendezvényre érkező közönségnek még ebben az épületrészben 
lenne kialakítva vizesblokk. Átgondolva és átértékelve azonban a mindennapi élet adta 
esetleges problémákat, azt gondoltuk ki, hogy az az öltözőépület, ami az iskolában 
van, az maradjon az iskolásoké, lakossági felhasználásra pedig alakítsunk ki egy másik 
öltözőt a Hársfa út 4. szám alatti önkormányzati tulajdonú épületben, amelyben 
jelenleg négy bérlakás van, köztük üresen álló is található. A jelenleg ott lakó bérlők 
elhelyezésére, a Start-munka program keretében a Haynald Lajos utcai, volt 
tüdőgondozó épületében kialakításra kerülő bérleményekben lesz lehetőség. Terveink 
szerint ebben a Hársfa utcai ingatlanban kerülne kialakításra egy férfi és egy női öltöző 
a lakosság számára, vagy ha a katolikus iskolában nem elegendő az a hely, ami 
biztosított, nekik is lenne lehetőségük ott öltözni. Illetve az épület nagyságából 
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adódóan, egy szertárt is ki tudnánk ott alakítani, mert ez lenne célszerű, valamint egy 
kis konditerem és egy fittness terem is kialakításra kerülhetne, tehát egy kis szabadidős 
központot tudnánk ott kialakítani. 
Tájékoztatást ad még arról, hogy a Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskola és 
Kollégium igazgatójával is felvette már a kapcsolatot, mert amennyiben ez a beruházás 
megvalósulna, akkor tudnánk segíteni a szakképző iskolán is, hiszen nekik nincsen 
tornatermük, jelenleg kijárnak a ligetbe. Így viszont a városközpontban tudnánk 
lehetőséget adni az iskolának úgy, hogy megvásárolnák a Rákóczi út 90-ben lévő 
tornatermet, és mellette a volt mosókonyhát, amiben öltözőt alakíthatnának ki. A 
közvetlen bejáratot a Hársfa utca felől tudnánk biztosítani nekik, és le is lehetne úgy 
zárni az épületet, hogy azt csak a szakképző iskola használja. Ez pénzbe kerülne az 
iskolának, erről is tárgyalak, de ez lényegesen kedvezőbb megoldás lenne, mintha 
bárhol egy tornatermet kellene építeniük, amire nincs is esély, mert a városközpontban 
már nincs is hely egy ilyen építménynek.  
A sportcsarnok építésével kapcsolatban korábban volt szó a Kossuth úti iskolaépület 
bővítéséről is, de az a terv annyira komplex volt, és akkora nagy számokról beszéltünk 
már, hogy azt ennyi idő alatt nem lehetett volna keresztülvinni, és akkor ezt a 
megoldást találtuk. Úgy néz ki, hogy benne is tudunk maradni abban a költség 
összegben, amit a budapesti egyeztetésen mondtak, tehát mi ugyanabból a pénzből 
számunkra megfelelő és már régóta várt méretű csarnokot tudunk építeni. 
A látvány-, illetve a tanulmányterv elkészítésével megbíztuk a Várcenter Kft-t, Borik 
Albert tervező urat, de most már további adatokat várnak tőlünk a legutóbbi budapesti 
megbeszélés szerint. Ezen arról volt szó, hogyha a Várcenter Kft. tovább tudja vinni 
ezeket a dolgokat, akkor valamilyen megbízási formában megtesszük ezt vagy a 
budapestiek részéről, vagy a mi részünkről. Már vannak olyan feladatok, amiket el kell 
látnunk, nevezetesen egy engedélyezési tervet kell készíttetnünk, amihez már nem elég 
a Várcenter Kft., hanem külsős szakembereket is be kell vonni, ezért szükséges erre 
vonatkozóan egy megbízást készíteni. Megkerestük ezzel a Várcenter Kft-t, aki 
kétmillió forint plusz áfa összegben a feladatot el tudná vállalni, és július 15-ig a 
szükséges engedélyezési tervet el is készítené.  
A Pénzügyi Bizottság a tegnapi ülésén előzetesen megtárgyalta a tervezési szerződés 
megkötésére vonatkozó előterjesztést, kéri elnök urat, hogy ismertesse javaslatukat.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta a tervezési szerződés megkötését a Vár-
Center Kft-vel, és javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Személy szerint nagyon örül a lehetőségnek, és reméli, hogy meg is valósul ez a 
tervezett sportkomplexum, és több oktatási intézménynek is lehetőséget fog biztosítani 
a sportolásra. 
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Stayer László polgármester 

Erről már Kormányhatározat van, vagyis egy 30x25 méteres tornatermet hagytak jóvá, 
mi pedig most ugyanabból az összegből szeretnénk az előbb elmondottak szerint a 
sportcsarnokot megépíteni, és pozitívan fogadták azt, hogy együttgondolkodunk velük.  
Véleménye szerint sikerül megvalósítani ezt a tervet. 

Varga Béla képviselő 

Egyetért képviselőtársával, hogy kifejezetten örülnek annak, hogy mind a 
polgármester úrnak, mind az alpolgármester asszonynak az áldozatos munkája 
eredményeként, végre úgy tűnik, hogy össze fog jönni egy, a város számára is 
elfogadható és hosszútávon fenntartható komplex létesítmény.  
A polgármester úr említette, hogy az úgymond régi tornaterem szakképző iskola általi 
megvásárlásáról egyeztetett a szakképző iskola igazgatójával. Ezzel kapcsolatban 
kérdése, hogy körvonalazódik-e már, hogy mekkora összeg lenne, illetve, hogy ezt az 
összeget be lehetne-e valahova kompenzálni az eddigi projektnek a befejezéséhez? 
Ami szintén üdvözítő, polgármester úr említette, hogy talán van arra is lehetőség, hogy 
konditermet alakítsunk ki. Ezzel kapcsolatban kérdése, hogy a terem gépbeszerzése 
beleférhet-e ebbe a projektbe, vagy külön, más egyéb módon majd megoldani? 

Stayer László polgármester 

Képviselő úr első kérdésére összeget nem mondana, mert az érintett épületrészt, a 
termet fel kell majd értékeltetni. Az iskola fenntartójánál, a Vidékfejlesztési 
Minisztériumban a helyettes államtitkár úrnál személyesen megbeszélésen volt, de 
akkor még a régi konstrukcióval kapcsolatban, és akkor még lényegesen nagyobb 
összegről beszéltek hozzájárulás címén. Ami még lényeges, hogy akkor egy közös 
használatú intézményhez való hozzájárulásról volt szó, most viszont egy saját 
tulajdonba kerülő intézményről lesz szó. A helyettes államtitkár úr jelezte, hogy 
Szécsénybe le fog jönni, de erre még nem került sor.  
A konditerem berendezésére vonatkozó kérdésre válaszolva elmondja, hogy vannak 
elképzelések, és a lehetőségek tárháza is nagyon széles, de még nem tartunk ott.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Mivel még tervezési szakaszban van a dolog, ezért a konditeremhez kapcsolódva 
szeretné javaslatként hozzáfűzni, hogy ha van ott tér és hely is, lehetne ezt egy kicsit 
vállalkozási alapokra is helyezni, vagy esetleg még vállalkozásokat is be lehetne 
vonni, esetleg egy fodrászt, masszázst belevenni, ami még hozzájárulhatna a bérleti 
díjjal a fenntartáshoz is. Mivel még csak most fogják az épületet megtervezni, jó lenne, 
ha lennének kiadható helyiségek benne, tehát erre szeretné felhívni a figyelmet. Ez 
semmiképpen nem lenne céltalan és hasztalan, hogyha lenne később lehetőség 
helyiségek bérbeadására.  

Varga Béla képviselő 

A tervezésnél meg kell nézni, hogy a korlátok mit engednek fizikálisan, hiszen egy 
konditeremnél egy fittness-teremnél is meg van, hogy mi az a befogadóképesség, ami 
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minimálisan kell. Jó ötlet, hogy lehessen hasznosítani az épületet, akár vállalkozó 
bevonásával is, ezért tervezési szinten is már érdemes foglalkozni a gondolattal. 

Stayer László polgármester 

Elmondja még, ha már elkészült a Kossuth úti iskola bővítési terve, aminek most már 
látványterve is van, arra kérte Borik Albert urat, hogy ne vesszen el az ő munkájuk, és 
ha már a sportcsarnok kikerül belőle, gondolkodjunk továbbra is egész iskolaként 
abban a meglévő épületben, másrészt a bővítésében. Ezt azért meri bátran mondani, 
mert a szécsényi járásra vonatkozó 2014-2020-as területfejlesztési programba 
betettünk egy szabadidő központot, ami pontosan ennek a polgári iskolának a bővítése. 
A Skála áruház felé eső részen, a nyelvtelekre kerülne a kiszolgáló létesítmény, tehát 
az öltözők, illetve ott gondolkodtak wellness részlegben is. Illetve ragaszkodunk ahhoz 
is, amit a miniszterelnök úr kijelentett, hogy járásközpontonként egy uszoda, tehát 
elképzelésünk szerint, ahová a sportcsarnok volt tervezve, oda szeretnénk az uszodát 
megépíteni. Balassagyarmaton is megépül majd az uszoda, amihez ötven százalékos 
önerőt várnak el, ezért próbáljuk meg, hogy amit lehet, azt pályázati forrásból 
teremtsük elő önerőként, és ha már a kiszolgáló létesítményeket meg tudnánk építeni, 
ahhoz csatolnánk hozzá az uszodát. És akkor már nem az a kis tanuszoda lenne, a 8x20 
méteres, ami tervezve volt, hanem rendes 25 méter hosszúságú.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a tervezési szerződésre vonatkozó 
előterjesztésben megfogalmazott, határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
113/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta 
és jóváhagyja a Vár-Center Kft-vel (Szécsény, Király utca 1. sz.) 
kötendő - a határozat mellékletét képező - a II. Rákóczi Ferenc 
Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola (3170 Szécsény, 
Rákóczi út 90.) területére tervezett tornacsarnok, kiszolgáló épület és 
nyaktag engedélyezési terv tervezési szerződését.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a tervezési szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
11. Előterjesztés felelős műszaki vezetői feladatok ellátására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
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Stayer László polgármester 

A START-munka program keretében szeretnénk a Haynald út 19. sz. alatti ingatlant 
bérlakásokká átalakítani, és az építési munkákhoz, valamint a rendeltetésszerű 
üzemeltetés megkezdéséhez szükséges felelős műszaki vezető megbízása. Az 
önkormányzatnál és a gazdasági társaságainál nincs a jogszabályban előírt felelős 
műszaki vezetői képesítési feltételeknek megfelelő személy, ezért javasolja, hogy 
ennek a feladatnak az ellátására a szécsényi székhelyű VL-Team Kft-vel kössön az 
önkormányzat megbízási szerződést. A cég július 1-től szeptember 30-ig terjedő 
időszakra 80.000 Ft+áfa összegért vállalná a feladatot. Kéri a képviselő-testületet a 
megbízási szerződés jóváhagyására. 
Az előterjesztést a tegnapi ülésén előzetesen megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri 
elnök urat, hogy ismertesse javaslatukat.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta a megbízási szerződés megkötését a VL-
Team Kft-vel, és javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek 
kérdése, véleménye. 

Varga Béla képviselő 

Ismételten kifejezi örömét, hogy megint szécsényi vállalkozót bíz meg az 
önkormányzat a feladat elvégzésével, mert fontosnak tartja a helyi vállalkozók 
támogatását.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, hogy aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
114/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta 
és jóváhagyja a VL-Team Kft-vel (3170 Szécsény, Attila út 16.) 
kötendő - a határozat mellékletét képező - a STARTMUKA 
mintaprogram keretében megvalósítandó a Szécsény, Haynald út 19. 
sz. alatti ingatlan építési-átalakítási munkáihoz, rendeltetésszerű 
üzemeltetésének megkezdéséhez az idevonatkozó építési jogszabályok 
alapján szükséges a felelős műszaki vezetői feladatok ellátására 
vonatkozó megbízási szerződését.  
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Felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
12. Előterjesztés HISZEM Együttműködési megállapodás megkötésére 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Hosszú idő óta téma, hogy itt vagyunk egy Hollókő - Szécsény - Ipolytarnóc tengely 
központjában, de igazából eddig még nem sikerült megtalálni azt a lehetőséget, hogy 
hogyan tudnánk együttműködni. Sokat gondolkodott rajta, hogy mi lehetne a 
megoldás, ezért fogalmazta meg ezt az együttműködési megállapodást. HISZEM a 
címe ennek az együttműködési megállapodásnak, ami egyébként egy szójáték, 
mozaikszó a Hollókő - Ipolytarnóc - Szécsény Együttműködési Megállapodás 
kezdőbetűiből. Szövege a következő:  
„Alulírottak, Hollókő - Ipolytarnóc - Szécsény polgárai hisszük és valljuk, hogy 
településeink méltóak a világ bármely tájáról hozzánk érkezők figyelmére és 
elismerésére! Hisszük és valljuk, hogy környezetünk, természeti-, történelmi- és 
kulturális értékeink páratlan élményt nyújtanak! Hisszük és valljuk, hogy ez a vidék 
többre hivatott! Az itt élő emberek készek és képesek a megújulásra! Vendégeinket 
szeretettel, kényelmes szállással, finom ételekkel és gazdag programokkal várjuk! 
Ezért kinyilatkoztatjuk, hogy céljaink elérése érdekében egymást erősítjük és 
támogatjuk!” 
Tájékoztatást ad arról, hogy Hollókő polgármesterével már tudott erről személyesen 
egyeztetni, és már jelezte Ipolytarnócon is a polgármester asszonynak, hogy szeretné 
megkeresni ez ügyben. Amennyiben megkapja a felhatalmazást a képviselő-testülettől 
a megállapodás aláírására, akkor a nyár folyamán alá is írnák, és természetesen majd 
igyekszünk tartalommal is megtölteni ezt a kinyilatkoztatást.  
Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság is, kéri 
elnök urat, hogy ismertesse javaslatukat. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A bizottság megtárgyalta és támogatja az előterjesztést, és öt igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslatot. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra 
bocsátja az előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot. Kéri, hogy aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
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Szavazáskor nem tartózkodott az ülésteremben Antal Ferenc képviselő. A képviselő-
testület létszáma 6 fő. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
115/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a HISZEM 
Hollókő-Ipolytarnóc-Szécsény Együttműködési megállapodást - az 
előterjesztés melléklete szerinti tartalommal - jóváhagyja.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy az együttműködési megállapodásnak 
Szécsény város hivatalos honlapján és a Szécsényi Hírek helyi lapban 
történő megjelentetéséről gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
13. Egyebek: Képviselői javaslatok, felvetések  
13.1. Javaslat az I. világháborús emlékmű felújítására 
 

Stayer László polgármester 

Juhász Miklós képviselő úr jelezte, hogy az egyebekben szólni kíván, ezért megadja 
neki a szót.  

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Az I. világháborús emlékűről szeretne beszélni, a témának megfelelően egy kicsit 
ünnepélyesen kezdené a dolgot. Engedjék meg neki, hogy elmondja, egy képviselő 
mindig örül annak, ha olyan kéréssel keresik meg, amit teljesíteni tud, és ez egy ilyen 
kérés. Azzal a kéréssel fordultak hozzá, hogy a Tűztorony oldalán lévő I. világháborús 
emlékművet valamilyen formában újítsuk fel. A képviselő-testületben személye a 
legöregebb, ezen az emlékművön a nagyszüleinek a generációja szerepel. Ők az I. 
világháborús halottak, neki 10-12 rokona van közöttük. Az emlékműnek van kultusza, 
most, amikor jött az ülésre, látta, hogy mécsesek vannak ott elhelyezve. Azt a feladatot 
kapta, hogy mindent tőle telhetőt tegyen meg annak érdekében, hogy ez az emlékmű 
felújításra kerüljön.  
Örömmel mondhatja el, hogy a polgármester úr az első szóra odaállt mögé, és egy 
polgármesternek jóval nagyobb látóköre van, mint egy képviselőnek, mint neki, egész 
konkrétan, és hát olyan lehetőségeket nyitott meg, amire nem is számított, még a 
legnagyobb reménységei között sem, mert pályázati úton ezt az emlékművel fel lehet 
majd újítani, sokkal szebben és sokkal jobban, mint ahogyan eredetileg erről beszéltek.  
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Mindenesetre lehet majd a dolognak művészettörténeti vonzata is, nem lehet ott 
akármit csinálni, nem is gondolta, hogy ennyire bonyolult lesz. Megkéri majd Smelkó 
István képviselő urat, aki jól ismeri ezt a részét, hogy mondjon erről pár szót. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az emlékmű felújításának két része lenne, egyrészt a márványtáblák restaurálása. 
Carrarai márványból készültek a táblák, elég bonyolult és nehéz dolog ezeket 
felújítani. Másrészt az emlékmű tetején lévő bronz dísz hiányát kell pótolni, újra kell 
önteni, szerencsére rekonstruálhatóak a megmaradt fényképek alapján. A munkához 
műemléki engedélyt, valamint restaurátori engedélyt is szükséges lesz beszerezni, és 
hát a költsége is elég nagy. Szerencse, hogy az I. világháborús emlékművek 
felújítására van pályázati lehetőség, amit ha meg tudunk ragadni, akkor a pályázatból 
el tudjuk végezni a munkákat, és fel tudjuk újítani ezt a nagyon szép emlékművet.  
Javasolja a képviselő-testületnek, hogy ehhez adja elvi hozzájárulását, és kérje fel a 
polgármester urat, hogy járjon utána ennek a dolognak, hogy hogyan tudjuk ezt az 
emlékművet szépen restauráltatni és felújítatni. A pályázatban vissza nem térítendő 
támogatást lehet szerezni, ezért javasolja, hogy hatalmazzák fel a polgármester urat, 
hogy indítsa el ezt a folyamatot. 

Stayer László polgármester 

Köszöni képviselőtársai felvetését, illetve tájékoztatását. A maga részéről annyit 
szeretne jelezni, hogy már utána is nézetett ennek a pályázati lehetőségnek. 
Folyamatos pályázatról van szó, mert 2014. év a háború kitörésének 100. évfordulója, 
amit megünnepelni ugyan nem szoktunk, de megemlékezünk róla, tehát egy négyéves 
időszakról lesz szó, amely alatt a pályázatot be lehet nyújtani. Sajnos úgy néz ki, hogy 
az idei évre tervezett pályázati források már elfogytak, de a továbbiakban biztos, hogy 
lesz még rá lehetőség, hogy benyújtsuk ezt a pályázatot, ezért az önkormányzat cégét, 
a Szécsényi Városfejlesztő Kft-t meg fogja bízni, hogy készítsék elő a pályázatot, 
hogyha megnyílik a következő lehetőség, akkor azonnal be tudjuk nyújtani.  
A Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta ezt a javaslatot, kéri elnök urat, hogy ismertesse 
álláspontjukat. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság támogatja az emlékmű felújítását, és javasolja a pályázat 
benyújtását.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, ismerteti a 
határozati javaslatot a következők szerint: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tűztorony falán lévő I. 
világháborús emlékmű felújítására pályázatot tervez benyújtani. A képviselő-testület 
felhatalmazza a polgármestert, hogy a Szécsényi Városfejlesztő Kft-vel a pályázatot 
készítesse el, és amennyiben arra lehetőség adódik, a pályázatot nyújtsa be a kiíró 
szervezethez. Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen, felelős: Polgármester” 
Kéri, hogy aki a javaslatot elfogadja, igennel és kézfenntartással szavazzon.  
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
116/2014.(VI.24.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tűztorony falán 
lévő I. világháborús emlékmű felújítására pályázatot tervez 
benyújtani.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Szécsényi 
Városfejlesztő Kft-vel a pályázatot készítesse el, és amennyiben arra 
lehetőség adódik, a pályázatot nyújtsa be a kiíró szervezethez. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
13.2. Képviselői bejelentés a Herminán lévő illegális hulladéklerakóval 

kapcsolatban 
 

Stayer László polgármester 

Szót ad Smelkó István képviselő úrnak, aki jelezte, hogy szeretne szólni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Lakossági bejelentést szeretne tolmácsolni a polgármester úr felé. A Herminán lévő 
illegális hulladéklerakó szeméttelepről lenne szó, amit a ligetnél lakók gyakorlatilag 
már nem bírnak elviselni. Javasolja, hogy mihelyt lehetőség lesz olyan pályázatra, ami 
ennek az illegális lerakónak a felszámolását lehetővé teszi, akkor ez legyen az elsők 
között. Úgy hordják oda már teherautóval is a szemetet a lakosság, az üzemek a 
boltosok, mintha hazajárnának. Azt gondolja, hogy ez nem mehet így már tovább, és 
tenni kell valamit az önkormányzatnak is, egyrészt az ott lakók, másrészt a 
környezetünk védelmében is. Mindenképpen tenni kell valamit ebben az ügyben, bár 
azt gondolja, hogy ez meghaladja most a város erejét, mert egy hatvan-hetvenéves 
dolog van ott. Nem tudja, hogy mit lehetne tenni most tűzoltó jelleggel, mert 
véleménye szerint a teljes megoldást több százmilliós rekultivációs eljárás keretében 
lehetne csak megvalósítani. Kéri, hogy valamit most is csináljon az önkormányzat, 
amire lehetősége van, mert úgy véli, hogy a lerakó végleges felszámolását csak 
pályázat keretében lehetne megvalósítani.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Egyetért azzal, hogy a területet rekultiválni is kellene, de egyelőre abban kellene lépni, 
hogy ne hordják oda tovább a szemetet.    
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Varga Béla képviselő 

Véleménye szerint is kellene valamit lépni, mert ez már legalább öt éve téma, személy 
szerint is nagyon sokszor szólt emiatt. A gond, hogy nem tudjuk megfogni azokat, akik 
odahordják a szemetet. Vagy az van, hogy tényleg felszántani az utat, vagy sorompót 
kitenni, nem is tudja, mit kellene tenni, de valamilyen megoldást kell találni, mert már 
elviselhetetlen az a problémakör, ami szemét otthagyásából adódik.  
Amit képviselőtársa is mondott, bekultiválni is jó lenne, de biztos, hogy arra egyhamar 
nem lesz több százmillió forint. Valamilyen gyors és drasztikus megoldást kell 
eszközölni, hogy legalább több szemetet ne rakjanak le.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Ha ismert lenne, hogy ki rakja le a szemetet, büntetőfeljelentést lehetne tenni, ezért jó 
lenne, ha kamerát tudnánk ott elhelyezni.  

Stayer László polgármester 

Javasolja, hogy válasszák külön a kérdést. Van egy probléma, az ott lerakott hulladék, 
a másik, hogy folyamatosan hordják oda.  
Reméli, hogy lesz olyan pályázat, amelyből a terület rekultiválható lesz. Ami most 
folyamatban van pályázat, az nem az illegális hulladéklerakók felszámolására 
vonatkozik, hanem a lezárt telepekre. Pályázni csak akkor tudunk, ha kiírnak ilyen 
jellegű pályázatot, és akkor biztos, hogy pályázni fogunk.  
A másik probléma, hogy odahordják a szemetet. Ilyen jelzés hozzá is érkezett, hogy 
mennyi ott a szemét. Az a szemét nem ott terem, hanem zömében szécsényi lakosok 
odaviszik, ahogyan képviselő úr is elmondta, boltosok, vállalkozók, és még nem 
tudjuk kik. Itt azért elég nagy probléma van, és azzal, hogy eltereljük az utat, nem 
tudja, hogy ezeknek az embereknek a féket behúztuk-e, mert kétli, hogy ez megoldást 
jelenthet. Az az ember akkor másik helyet fog keresni, és ott önti le a szemetét. Abban 
látja az óriási problémát, hogy ilyen emberek között élünk. Megszervezünk egy 
TeSzedd akciót, ahol lelkes szécsényi emberek mennek és összeszedik másoknak, 
akiket nem érdekel, hogy hol dobják el, a mocskát. Mi összeszedjük, és másnap 
ugyanúgy eldobják. Biztos, hogy drasztikusan fel kell lépni ezek ellen az emberek 
ellen, mert ezek személyekhez köthetők, ezek a tevékenységek. Ha mi magunkat nem 
védjük meg, senki nem fog minket megvédeni. Hogyan tudjuk magunkat megvédeni? 
Rendeletekkel, és azokat a rendeleteket be kell tartani.  
Felvetődött a kamerarendszer. Tudjuk ezt a problémát mi is, már most egy pályázatba 
be is tettük. A pályázat beadásra került, jelenleg várólistás. Elfogadták ezt a 
pályázatunkat, csak forráshiány miatt egyelőre nem kaptunk rá pénzt. Ebben a 
pályázatban a Herminára vezető útra be van tervezve egy kamera. De véleménye 
szerint ez még mindig kevés, mert ha mi itt lakók nem fogunk össze, és itt nemcsak a 
szemetelésről beszél, hanem a városban tapasztalható randalírozásról is, ami köthető 
egyrészt az esti időszakhoz, illetve a hétvégékhez, a szórakozó helyek környékéhez, és 
köthető az idejáró iskolás gyerekek hazautazásáig, ami nem esti, hanem délutáni 
időszakban van. Ezt a lakosság felé is tolmácsolni kell. Ha mi itt, együtt szécsényiek 
nem védjük meg magunkat, nem alakítunk ki egy jól működő önvédelmi rendszert, 
akkor ezek a problémák nem fognak megszűnni. Itt az idő, hogy ebben lépjünk. 
Valószínűleg ez már a következő testületnek a feladata lesz. Az biztos, hogy a 
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programjában ennek komoly hangot fog adni, hogy ebben a város lakosságának a 
segítségét, aktív közreműködését várja, mindannyiunk érdekében, hiszen ez 
mindannyiunk érdeke. És nem kell kitalálni semmi új dolgot, mert van a polgárőrség, 
ami egy önkéntes szervezet, és az életerős és egészséges fiatalemberek beléphetnének, 
a lehetőség adott. Megkapják a kiképzést, ha rendes tagsága van és aktív a szervezet, 
akkor központi támogatást kaphat. Egy jól működő szervezet lehetne itt, és lehetne egy 
állandó jelenlét a városban, akár a belvárosban, akár a külterületeken. Pösténypusztán 
nemrég alakult meg a polgárőrség, és már negyvenfős, négy-öt fő napi 
rendszerességgel szolgálatot teljesít, és már most érezhetően visszaszorult az a 
probléma halmaz, ami ott felhalmozódott az elmúlt időszakban. Ha egy hónapon 
keresztül Szécsényben is elkezdenénk, hogy itt is vagyunk, ott is vagyunk, nyilván 
nem túllépve a polgárőrség adta hatásköröket, de azzal élve, meg együttműködve a 
rendőrséggel, meg lehetne ezeket a dolgokat fékezni. Ehhez majd nyilván az iskolákra 
is szükség lesz, mert a délutáni randalírozásnál elsősorban az idejáró diákokkal vannak 
problémák, hogy tisztelettel viselkedjenek felnőttekkel, idősekkel, mert ezt nem 
hagyhatjuk. De ha mi magunk nem teszünk ellene semmit, akkor nem várhatjuk el a 
rendőrségtől sem, hogy mindenhol ott legyen. Ha van ilyen elkövető, akkor 
következetesen végigvisszük az ügyet, a rendeletünk alapján megbírságoljuk.  
A zöldhulladék szállítás egy jó kezdeményezés volt, kiraktunk konténert a város 
különböző pontjaira, és a jó szándékú, jóindulatú szécsényi emberek arra használták, 
amire kiraktuk, oda hozták a zöldhulladékot. Néhány tisztelt, vagy kevésbé tisztelt 
szécsényi állampolgár mit csinált? - beleöntötte a sittet, beledobta a pezsgősüveget. 
Onnantól kezdve, abban a konténerben lévő zöldhulladék értelmét vesztette, ment ki a 
hulladéklerakóba, és a lakosok fizethetik a jelenleg hatezer forintos, jövőre kilencezer 
forintos, azt követő évben a tizenkétezer forintos tonnánkénti hulladéklerakó díjat. No 
most ezért ne a város vezetését hibáztassák. Mivel szolgáltatót kellett váltanunk, és a 
BÁVÜ a zöld hulladék elszállítását nem vállalta, most folyik az egyeztetés, hogy meg 
tudják-e oldani, vagy nem. Az elszállításnak komoly költsége volt, mert már nem 
voltunk partnerségi viszonyban a korábbi szolgáltatóval, erre külön megállapodást 
kellett kötnünk. Beszedtük a konténereket, mit csinál a lakosság?  - leönti a földre, ott 
ahol korábban a konténer állt. Áthidaló megoldás egyelőre, hogy a Start-munka 
program keretében állandó portaszolgálattal napközben nyitva tartjuk a régi telepet, 
kocsival ki lehet vinni és ellenőrzött keretek között le lehet önteni a zöldhulladékot.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Teljes mértékben egyetért ezzel, viszont egy dolgot látni kell, hogy csak a törvény 
erejével és szigorával lehet eljárni, és büntetni. Ezt megmagyarázni olyan embernek, 
aki a konténer helyére is leteszi a hulladékot, vagy kiviszi a Herminára, úgysem lehet. 
Sajnos vannak ilyen emberek. Példát tud statuálni az önkormányzat, ha megbünteti az 
elkövetőket.  

Stayer László polgármester 

Volt szó korábban a közterület-felügyelő alkalmazásáról, ami igen jelentős kiadás, 
mivel megfelelő végzettségű személyt kell alkalmazni, ennek megfelelő komoly 
fizetést kell neki adni, ami milliós nagyságrendet jelentene. Ugyanezt meg tudnánk 
oldani az önkéntes polgárőrséggel is, és egy ekkor városban lehetnének sokkal többen 
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is, akik szolgálatot teljesítenek. Ez máshol is így működik. Ha mi nem védjük meg 
magunkat, más nem fog megvédeni minket, az biztos.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Elmondja, hogy 2011-ben behozott képeket is a Hermináról, és akkor abban 
maradtunk, hogy kérjük a lakosságot, hogy jelentsék be, ha ilyen szemétlerakást 
látnak. Ha valaki ilyet tapasztal, nem kell odamennie, hanem felírhatná a rendszámot, 
és azt bejelentené. Amikor erről a képeket hozta, akkor jelen volt az ülésen a 
rendőrkapitány úr is, és ő mondta el, hogyha a szemetet átvizsgálják, és van benne 
olyan hulladék, amiből beazonosítható, hogy ki tette le, akkor esetleg tudnának lépni. 
Nem tudja, hogy találtak-e ilyet. 

Varga Béla képviselő 

Többször és több fórumon is jeleztük már, hogyha van ilyen szándék, akkor tényleg 
annyi közösségi portál van, vagy ha fél, hogy ebből gondja származat, anonim módon 
telefonon is jelezhetné, ha ilyen illegális szemétlerakást tapasztal. Igazából ilyen 
megnyilvánulás nem nagyon volt. Erre az anonim bejelentés lehetőségére kellene 
valamilyen megoldást találni.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Továbbra is fenntartja, amit az elején kért, hogyha lesz rá lehetőség, akkor a Herminát 
helyre kell állítani, vagy meg kell kezdeni ezt a munkálatot. A másik pedig, hogy 
azonnal valamilyen hatásos módszert kellene kitalálni a további szemétlerakás 
megakadályozására. Esetleg a polgárőrséget egy hétre ki lehetne küldeni egy hétre 
figyelni, így első körben. Az az igazság, hogy a lakosságnak nem mondhatjuk, hogy 
járjanak ki és fotózzanak. Nem akarja senki vállalni, hogy a rendőrségre járjon 
tanúskodni. Egyébként nemcsak közterület-felügyelőt, hanem a településőrt is 
felvetette, hogy legyen. Mindenhol vannak emberek, akik ezzel foglalkoznak. 
Véleménye szerint az önkormányzatnak az lenne az első feladata, hogy a város 
polgárai számára teremtsen valamiféle biztonságot, vagy nyugalmat, és szerinte ez 
nem pénzkérdés, és hogyha annyiba kerül, akkor annyiba kerül. Van kiképzett ember, 
mert elvégezték ezeket a tanfolyamokat, és véleménye szerint két közterület-felügyelőt 
be kell állítani, módosítani kellene a rendeletet, és mindenkit megbírságolni, aki eldob 
egy cigaretta csikket a városban, még azt is.  

Stayer László polgármester 

Kérdezi képviselő urat, hogy a két közterület-felügyelő ott tud lenni mindenhol? 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Nem tud mindenütt ott lenni, de előre már ne mondjuk, hogy nem tud lenni, legalább 
próbáljuk meg, kezdjük el valahol. Elviekben mindenki egyetért azzal, amit a 
polgármester úr elmondott, csak nem látja, hogy elindulna valami. Nem mostani téma 
ez már, régi téma.  
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Stayer László polgármester 

Smelkó István régebben képviselő, mint néhányan a testületből, ezért kérdezi, hogy 
előző ciklusban látott-e arra lehetőséget, hogy ez megoldásra kerül. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Lehetőséget látott. 

Stayer László polgármester 

Miért nem valósult meg? 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Nem tudja.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Az igazsághoz hozzá tartozik, hogy a közterület-felügyelő egymaga, egy személyben 
nemigen tud mit csinálni, erőszakkal is felléphetnek ellene.  

Stayer László polgármester 

A közterület-felügyelő hivatalos személyként járhat el.  

Varga Béla képviselő 

Elegendő lenne, ha egy mobiltelefonnal levideózza, és megteszi a feljelentést. A 
hivatalos személy elleni erőszak pedig börtönnel jár, van visszatartó ereje.  

Stayer László polgármester 

Többször elhangzott már korábban is, hogy nem igaz, hogy erre nincsen pénz. Sajnos 
nagyon sok problémát meg kell oldani a városban, példaként elmondja, hogy az 
elöregedett csatornahálózatnál szinte naponta van csőtörés valahol a városban, aminek 
kijavítása több tízmillió forintba kerül. Számon kérik rajtunk azt is, ami harminc éve 
nincs megcsinálva, hogy egyes utak, járdák miért nincsenek kijavítva, felújítva. A 
Damjanich utcában a társasház több mint húsz éve épült meg, és ezen a testületen 
kérik számon, hogy miért nincs arra megépítve az út.  
Azt mondja, hogy próbálják meg a közterület-felügyelő alkalmazását, de ez megint 
csak egy látványmegoldás lesz, mert az a két ember nem fog tudni mindenhol ott lenni. 
Erre mondta azt, hogy a város lakossága vagy összefog és megvédi magát, vagy akkor 
ne csodálkozzunk azon, ami történik.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Amióta Pösténypusztán megalakult a polgárőrség, és éjszaka is folyamatosan és 
többen járőröznek, azóta sok olyan probléma is megszűnt, amit a lakosság a 
közmeghallgatáson elmondott. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Személy szerint nem szokott szemetelni, és nem is fogja más után összeszedni. A 
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bejelentéssel az a gond, hogy nem akarnak az emberek tanúskodni, nem merik 
felvállalni, amit teljes mértékben meg is ért, mert amikor bejelentést tett, utána a 
rendőrségre nagyon sokszor kellett mennie. Ezért van a rendőrség, ezért van a 
polgárőrség és ezért van az önkormányzat, hogy ezeket a dolgokat próbálja meg 
valamilyen módon rendezni. 

Stayer László polgármester 

Szécsényben negyvenfős polgárőrség van.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Nagyszerű dolog, örül neki.  

Stayer László polgármester 

Annak örülne, ha sokkal több tagja lenne a polgárőrségnek. Az a negyven fő 
önkéntesen vállalja azt, hogy hétvégente, esténként, amikor más meccset néz otthon, 
vagy sörözget, akkor ezek az emberek jönnek-mennek a városban, és felvállalják 
azokat a dolgokat, amiket más nem vállal fel, mert problémája lesz belőle.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Ő felvállalta, most is felvállalja, és ha kell, bejelenti. Polgárőrnek sem megy mindenki, 
és a negyven főből se mindenki járőrözik. 

Stayer László polgármester 

Személy szerint tagja a polgárőrségnek, de nyilván nem tudja a feladatot felvállalni 
olyan rendszerességgel, mint más. 
 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a díszpolgári cím adományozására vonatkozó 
javaslat, az óvodavezetői megbízás adására vonatkozó előterjesztés, valamint a 
lakásbérleti ügyek megtárgyalására - a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján - zárt ülést rendel el (1600 órakor). 
 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült.  
 
 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 

 



A jegyzőkönyv 2.sz. melléklete a 103/2014.(VI.24.) határozat melléklete 
 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
2014. II. félévi munkaterve 

 
 
 
2014. augusztus 26. (kedd) 
 
•  Tájékoztató a köznevelési feladatok ellátásáról, a 2014/2015-es tanév indításáról  

Előterjesztő: Mohácsi László tankerület igazgató 
 

• Tájékoztató a Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és 
Gimnázium 2014/2015-es tanév indításáról 
 Előterjesztő: Kovalcsik István igazgató 

 
• Tájékoztató a Rózsavölgyi Márk Alapfokú Művészeti Iskola Szécsényi 

Tagintézménye 2014/2015-es tanév indításáról 
Előterjesztő: Csuka László tagintézmény vezető 
 

• Tájékoztató a Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskola és Kollégium 
2014/2015-es tanév indításáról 
Előterjesztő: Filkor Lajos igazgató 

                                                 
• Előterjesztés a Szécsényi Cseperedő Bölcsőde és Óvoda 2013/2014-es nevelési év 

munkájáról és a 2014/2015-es nevelési év indításáról 
Előterjesztő: Mender Andrea Mária óvodavezető 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
Előterjesztés elkészítéséért felelősök: Dr. Bagó József jegyző 
                                                            Intézményvezetők 
                                                            Óvodavezető 
 

• Beszámoló az Önkormányzat 4 éves gazdasági programja végrehajtásáról 
      Előterjesztő: Stayer László polgármester 
      Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
  Valamennyi bizottság 
 Előterjesztés elkészítéséért felelősök: 
      Dr. Bagó József jegyző 
      Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 

 
• Előterjesztés a költségvetési rendelet módosítására  
    Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
  Pénzügyi Bizottság 
 Előterjesztés elkészítéséért felelősök: 
      Dr. Bagó József jegyző 
      Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 
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• 2014. I. félévi költségvetési gazdálkodásról tájékoztató 
    Előterjesztő: Stayer László polgármester 
      Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 

  Pénzügyi Bizottság 
Előterjesztés elkészítéséért felelősök: 
 Dr. Bagó József jegyző 
Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 
 
 

2014. szeptember 23. (kedd) 
 
• Tájékoztató a Roma Nemzetiségi Önkormányzat 4 éves munkájáról  
 Előterjesztő: Rácz Csaba Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 
 
• A Szociális Bizottság beszámolója 4 éves munkájáról  
 Előterjesztő: bizottsági elnök 
    Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
  Szociális Bizottság 
    Előterjesztés elkészítéséért felelős: Dr. Bagó József jegyző 
 
• A Pénzügyi Bizottság beszámolója 4 éves munkájáról  
 Előterjesztő: bizottsági elnök 
    Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
  Pénzügyi Bizottság 
    Előterjesztés elkészítéséért felelős: Dr. Bagó József jegyző 
 
• A Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság beszámolója 4 éves munkájáról  
 Előterjesztő: bizottsági elnök 
    Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
  Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
    Előterjesztés elkészítéséért felelős: Dr. Bagó József jegyző 

 
• Előterjesztés „A Köz Szolgálatáért” kitüntetés adományozására 
      Előterjesztő: polgármester 
     Az előterjesztést megtárgyaló bizottságok: 
   Valamennyi bizottság 
     Előterjesztés elkészítéséért felelős: Dr. Bagó József jegyző 

 
 

2014. október  
 
Alakuló ülés: 
 

• A Helyi Választási Bizottság tájékoztatója az önkormányzati választás eredményéről 
• Megbízólevelek átadása, önkormányzati képviselők eskütétele, 
• A polgármester eskütétele 
• A polgármester programjának ismertetése 
• Alpolgármester választása, eskütétele 
• Polgármester illetményének és költségátalányának megállapítása 
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• Javaslat az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának 
      módosítására 
• Javaslat a képviselő-testület állandó bizottságai tagjainak megválasztására 
• Megbízás adása az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési 
      Szabályzatának felülvizsgálatára 
 

 
2014. október 28. (kedd) 
 
• 2014. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 

Előterjesztő: belső ellenőrzési vezető 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

Pénzügyi Bizottság 
Előterjesztés elkészítéséért felelősök: 
Dr. Bagó József jegyző 

      Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 
 
• Tájékoztató a 2014. évi pályázatok és a 2014. évi közmunkaprogramok  
       időarányos teljesítéséről 
      Előterjesztő: polgármester 
     Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
  Pénzügyi Bizottság 

Előterjesztés elkészítéséért felelősök: 
 Dr. Bagó József jegyző 
 Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 

 
 
2014. november 25. (közmeghallgatással egybekötött képviselő-testületi ülés) 
 
• Előterjesztés a költségvetési rendelet módosítására  
    Előterjesztő: polgármester 
 Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
  Pénzügyi Bizottság 
 Előterjesztés elkészítéséért felelősök:  
     Dr. Bagó József jegyző 
     Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 
 
• Tájékoztató a 2014. évi költségvetés I-III. negyedévi teljesítéséről 
 Előterjesztő: polgármester 
 Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  
  Pénzügyi Bizottság 

Előterjesztés elkészítéséért felelősök: 
 Dr. Bagó József jegyző 

       Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 
 

• Előterjesztés az önkormányzat 2015. évi költségvetési koncepciójára  
      Előterjesztő: polgármester 
     Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
   Valamennyi bizottság 
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  Előterjesztés elkészítéséért felelősök: 
      Dr. Bagó József jegyző 
  Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 
 
• Előterjesztés a helyi adórendelet felülvizsgálatára 
      Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 

Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  
 Pénzügyi Bizottság 
Előterjesztés elkészítéséért felelősök:  
Dr. Bagó József jegyző 
Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 

 
 
2014. december 16. (kedd) 
 
• Előterjesztés a költségvetési rendelet módosítására  
    Előterjesztő: polgármester 
 Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
  Pénzügyi Bizottság 
 Előterjesztés elkészítéséért felelősök: 
      Dr. Bagó József jegyző 
 Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 
 
• Előterjesztés az átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet megalkotására 
    Előterjesztő: polgármester 
 Az előterjesztést megtárgyaló bizottság: 
  Pénzügyi Bizottság 
 Előterjesztés elkészítéséért felelősök:  
      Dr. Bagó József jegyző 
 Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 
 
• Előterjesztés a 2015. évre szóló, önkormányzati rendeletekben meghatározott 

díjak megállapítására  
      Előterjesztő: polgármester 

Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  
 Pénzügyi Bizottság 
Előterjesztés elkészítéséért felelősök:  
Dr. Bagó József jegyző 
Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 
 

• Előterjesztés a lakás és nem lakás célja szolgáló helyiségek 2015. évi bérleti 
díjának megállapítására 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottságok:  
  Pénzügyi Bizottság és a Szociális Bizottság 
Előterjesztés elkészítéséért felelősök: 
 Dr. Bagó József jegyző 
 Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 
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• 2015. I. félévi munkaterv elfogadása 
 Előterjesztő: polgármester 

Előterjesztés elkészítéséért felelős: Dr. Bagó József jegyző 
 

• 2015. évi rendezvénynaptár jóváhagyása 
Előterjesztő: Garamvölgyi Andrea Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft ügyvezetője 
Az előterjesztést megtárgyaló bizottság:  

Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
Előterjesztés elkészítéséért felelős: Garamvölgyi Andrea ügyvezető 
 

• Köztisztviselőkkel szemben meghatározott 2015. évi teljesítménykövetelmények 
alapját képező célok meghatározása, beszámoló a Szécsényi Közös Önkormányzati 
Hivatal 2014. évi munkájáról 
Előterjesztő: Dr. Bagó József jegyző 
Előterjesztés elkészítéséért felelősök: Dr. Bagó József jegyző 
Rajkó Győzőné pénzügyi és vagyonkezelői osztályvezető 
 
 
 

Szécsény, 2014. június 24. 
 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Bagó József  
jegyző 

 
 



A jegyzőkönyv 3.sz. melléklete a 107/2014.(VI.24.) határozat melléklete 
 

Szécsény Város Önkormányzatának 2014. évi módosított közbeszerzési terve 
 
Ajánlatkérő neve: Szécsény Város Önkormányzata  
Székhelye: 3170 Szécsény, Rákóczi út 84. 
                  Beszerzés éve: 2014. 
 

Tervezett 
közbeszerzés 
elnevezése, tárgya 

Közbe-szerzés 
(becsült) értéke Ft 
(nettó) 

Irányadó eljá- 
rásrend 

Tervezett 
eljárás típus 

Eljárás 
indítá-
sának 
várható 
időpontja 

Eljárás 
befejezé-
sének 
tervezett 
időpontja 

Szerződés 
teljesítésének 
várható időpontja 
vagy időtartama 

Fedezetül szolgáló 
pénzeszköz 

Hatékonyság-növelő 
önkormányzati 
szervezetfejlesztés 

13.440.000 Nyílt, nemzeti 
eljárásrend 

Meghívásos 2014. 
február 

2014. 
február 

2014.12.31. ÁROP-1.A.5-2013-
2013-0128 projekt 

 „Társadalmi 
reintegáció 
Szécsényben” 
pótmunka”* 

1.258.990 Nyílt, nemzeti 
eljárásrend 

hirdetmény 
közzététele 
nélküli 

2014. 
március 

2014. 
április 

2014. április 30. ÉMOP-3.1.1-12-
2013-0008 
projekt 

START-MUNKA 
minta-program 
Anyagbeszerzés, 
szállítás* 

18.447.000 Nyílt, nemzeti 
eljárásrend 

hirdetmény 
közzététele 
nélküli 

2014. 
június  

2014. 
július  

2014. szeptember  NO-06M/01/6566-4-
2014 

START-MUNKA 
minta-program 
Csarnok beszerzés, 
szerelés, szállítás* 

48.145.000 Nyílt, nemzeti 
eljárásrend 

hirdetmény 
közzététele 
nélküli 

2014. 
június  

2014.  
július 

2014. szeptember NO-06M/01/6566-4-
2014 

 
* Módosítást jóváhagyta: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 107/2014.(VI.24.) határozatával 
   Módosítás dátuma: 2014.06.24. Indoka: új beszerzési igény



A jegyzőkönyv 4.sz. melléklete a 112/2014.(VI.24.) határozattal jóváhagyott beszámoló 
 
 

B E S Z Á M O L Ó  
Szécsény Város Önkormányzata 2013. évi közbeszerzési tervének végrehajtásáról  

 
 
Szécsény Város Önkormányzata a 2013. évben végrehajtott közbeszerzéseiről a közbeszerzési és 
tervpályázati hirdetmények feladásának, ellenőrzésének és közzétételének szabályairól, a 
hirdetmények mintáiról és egyes tartalmi elemeiről, valamint az éves statisztikai összegzésről szóló 
92/2011.(XII.30.) NFM rendelet 36. §. (1) bekezdése alapján az éves statisztikai összegzésről 
alábbi tájékoztatást adom: 
 
2013. évben megkezdett és lebonyolított közbeszerzések: 
 
közbeszerzések száma:                                                   8  db 
benyújtott ajánlatok száma                                            24 db 
szerződések száma                                                          8  db 
szerződések összértéke                                  214.102.306 Ft+áfa 
 
Szécsény Város Önkormányzata, mint ajánlatkérő által 2013. évben lefolytatott eljárások: 
 
1.  „Alternatív energiatermelési technológia kiépítése napelemek és tartozékai felépítésével, 

valamint ahhoz kapcsolódóan a rendszer Áramszolgáltató részéről történő engedélyeztetési 
eljárásnak lebonyolítása” című pályázat építési kivitelezői munkáira beérkezett 3 db ajánlat 
közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlatát fogadta el a képviselő-
testület - a Hungarian Solar Kft (2113 Erdőkertes, Szőlősor utca 72.) 22.049.450 Ft+áfa 
összegben. 

 
2.  „Szécsény közútjainak felújítása”, a „Téli és egyéb értékteremtő” és a „Belvíz elvezetési 

program” elemében a közbeszerzési eljárás lebonyolítására beérkezett 3 db ajánlatok közül, 
mint a legkedvezőbbet, a Tarjánmix Kft. (3100 Salgótarján, Corvin út 17.) ajánlatát fogadja el 
1.000.000 Ft + 27 % áfa, összesen 1.270.000 Ft összegben. 

 
3.  „Kistérségi startmunka mintaprogram Szécsény Város Önkormányzata Belvízelvezetés 

programelem támogatása” és „Kistérségi startmunka mintaprogram Szécsény Város 
Önkormányzata Közút hálózat javítása a települések belterületén programelem támogatása” és 
a „Szécsény Város Önkormányzata kistérségi startmunka mintaprogram téli és egyéb 
értékteremtő”című támogatás megvalósításához kötődő szóródó speciális árubeszerzésre.  A 
beérkezett 3 ajánlat közül, mint legkedvezőbbet a Zöld Élet Szociális Szövetkezet (3177 
Rimóc, Nagykert út 31.) ajánlatát fogadta el a képviselő-testület 17.500.000 Ft+áfa összegben. 

 
4.  „Kistérségi startmunka mintaprogram Szécsény Város Önkormányzata Belvízelvezetés 

programelem támogatása” és „Kistérségi startmunka mintaprogram Szécsény Város 
Önkormányzata Közút hálózat javítása a települések belterületén programelem támogatása” 
című támogatás megvalósításához szükséges gépi szolgáltatás, gépi mederkotrás munkáira. 
A beérkezett 3 ajánlat közül, mint legkedvezőbbet a Zöld Élet Szociális Szövetkezet (3177 
Rimóc, Nagykert út 31.) ajánlatát fogadta el a képviselő-testület 19.430.000 Ft+áfa összegben. 
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5.  Civilek Háza felújítása (Szécsény, Sas út 1.) tárgyú építési beruházás munkáira, a beérkezett 3 
ajánlat közül, mint legkedvezőbbet az Univerzál Építő Kft (3170 Szécsény, Rákóczi út 135.) 
ajánlatát fogadta el a képviselő-testület 16.286.207 Ft+áfa összegben. 

 
6.  Szécsény város szociális célú városrehabilitációs projekt előkészítésére. A beérkezett 3 ajánlat 

közül, mint legkedvezőbbet a KRF Észak-Magyarországi Regionális Fejlesztési Zrt. (3100 
Salgótarján, Alkotmány út 18.) ajánlatát fogadta el a képviselő-testület 13.600.000 Ft+áfa 
összegben. 

 
7.  ÉMOP-3.1.1-12-2013-0008 jelű „Társadalmi reintegráció Szécsényben” tárgyú építési 

beruházásra: 1. az önkormányzati tulajdonú bérlakások kialakítása (Rákóczi út 70., 80. sz) 2. a 
Városi Rendőrkapitányság épületének felújítása, udvarának rendezése és önkéntes tüzoltó őrs 
épület kialakítására, 3. projektben érintett épületek elérhetőségét biztosító belterületi utak 
felújítására beérkezett 3 ajánlat közül az ajánlattételi felhívásban meghatározott bírálati 
szempont alapján – legkedvezőbb ajánlati ár – az Út-Garantor Kft. (1154 Budapest Szerencs u. 
172.) és Fort-Bau Therm Kft. (1074 Budapest Dohány u. 29.) Konzorcium árajánlatát fogadta 
el a képviselő-testület 145.336.099 Ft összegben. Az építési beruházás jelenleg is folyamatban 
van, várhatóan 2014. szeptember 30-ig befejeződik.  

 
8.  ÉMOP-3.1.1-12-2013-0008 „Társadalmi reintegráció Szécsényben” című nyertes projekt 

megvalósításához kapcsolódó „Könyvvizsgálat” elvégzésére. A beérkezett ajánlatok közül, 
mint a legelőnyösebb ajánlatot, a Főnixbata Auditáló Kft. (székhelye: 1142 Budapest, Szatmár 
u. 53. fsz. 1.) 950.000 Ft+áfa összegű ajánlatát fogadta el a képviselő-testület.  

 
Valamennyi közbeszerzés nemzeti eljárásrendben zajlott, mely az ajánlattételi felhívás 
közzétételével, illetve a beszerzés értékétől függően közvetlen megküldéssel indult a Kbt. 122. § 
(7) bekezdés a) pontja alapján tárgyalásos, avagy a Kbt. 122/A §. szerinti tárgyalás nélküli 
eljárásban. Az eredményes közbeszerzési eljárások mindegyike lezárult a szerződéskötéssel. 
Jogorvoslati eljárásra egyik esetben sem került sor. 
 
 
Szécsény, 2014. június 24.  
 
 

 Stayer László 
polgármester 

 
 


